

Referat fra bestyrelsesmøde i Viborg Konservative Vælgerforening

Onsdag den 1. juni 2016

Kl. 19:00 til 21:00

FDF Overlund kredshus, Gammel Randersvej 49 B i Overlund, Viborg.

Følgende deltog på mødet:

Birgitte Rolighed (BR), Ejner Bank Andreasen (EBA), Martin Ditlevsen (MD), Carsten Stenrøjl (CS), Ida Middelhede (IM), Andreas Borby Bay (ABB), Vinnie Vendelbo Christensen (VCC) og Michael Grove (MG).

Der var afbud fra Thomas Idon Nielsen (TIN), Simon Moore Højer-Simonsen (SM)

Punktnr.: 2016/3-1
Overskrift: Godkendelse af referat
Indstilling: Bestyrelsen godkender referatet fra mødet den 21/3-2016
Ansvarlig: CS
Beslutning: Bestyrelsen godkendte referatet fra mødet den 21-03-2016.

Punktnr.: 2016/3-2
Overskrift: Orientering fra formanden
Indstilling: Orienteringen fra formanden tages til efterretning.
Ansvarlig: CS
Beslutning: IM er ude af FRITS-gruppen som følge af hendes kommende KV-kandidatur.

Godt møde med byrådsgruppen og det tyder på et endnu bedre samarbejde i fremtiden.

Orienteringen blev taget til efterretning.

Punktnr.: 2016/3-3
Overskrift: Orientering fra storkredsen
Indstilling: Orienteringen fra storkredsen tages til efterretning.
Ansvarlig: MD
Beslutning: MD fortalte bl.a. om et oplæg som Rasmus Norup fra Herning holdt for storkredsbestyrelsen. Det var rigtig godt. Rasmus Norups PowerPoint-præsentation bliver vedlagt referatet.
Orienteringen blev taget til efterretning.

Punktnr.: 2016/3-4
Overskrift: Orientering fra KU
Indstilling: Orienteringen fra KU tages til efterretning.
Ansvarlig: ABB
Beslutning: *KU er blevet bevilget en fane som overrækkes 15. juni i Domkirken. Orienteringen blev taget til efterretning.*

Punktnr.: 2016/3-5
Overskrift: Orientering fra udvalgene og økonomi
Indstilling: Orienteringen fra udvalgene drøftes. Eventuelle behov for justeringer og/eller reaktioner vedtages.
Ansvarlig: Udvalgsformændene
Beslutning: *Orienteringerne blev taget til efterretning.*

Punktnr.: 2016/3-6
Overskrift: Folketingskandidat, Viborg
Indstilling: Vi har stadigvæk ikke en "skygge kandidat", der kan støtte og supplere Søren under kampagnen til næste FV.
Ansvarlig: Alle.
Beslutning: *Vi leder stadig efter en kandidat til at støtte og aflaste Søren Pape Poulsen under valgkampen. Det er vigtigt, at vi støtter en kommende kandidat så meget som muligt og hjælper, så det primært er tid vedkommende skal investere.*

Punktnr.: 2016/3-7
Overskrift: Bedre e-mailkommunikation med medlemmerne
Indstilling: Forslag fra Simon om ny procedure for og nyt værktøj til e-mailkommunikation med medlemmerne. Bestyrelsen vurderer forslaget og beslutter dets skæbne.
Ansvarlig: (Simon) og CS
Beslutning: *Iht. SMs forslag (Bilag 1) blev det besluttet at SM er e-mail ansvarlig og at han har 2-3 dage til at reagere på forespørgsler omkring e-mail udsendelse til vores medlemmer.*

Vi skal overfor medlemmer, der ønsker at afmelde sig disse e-mails gøre det klart, at de stadig vil modtage e-mails omkring generalforsamling, opstillingsmøder, grundlovsdag og lignende.

BR undersøger, hvordan og hvem der må få adgang til medlemslister på iht. partiets regler og Persondataloven. Måske kan Annette Wiibroe Lorentzen, fra hovedkontoret hjælpe (awl@konservative.dk).

Punktnr.: 2016/3-8
Overskrift: Politiske drøftelse
Indstilling: Aktuelle politiske temaer drøftes.
Ansvarlig: Alle.
Beslutning: Aktuelle politiske temaer blev drøftet.

Punktnr.: 2016/3-9
Overskrift: Eventuelt
Indstilling:
Ansvarlig: Alle
Beslutning: Ingen

Referat udarbejdet af MG d. 15-06-2016

Referatet er godkendt den ____/____ 2016

Af

Carsten Stenrøjl, Formand

Michael Grove, Sekretær

Bilag 1

Simon's forslag

Bedre e-mailkommunikation med medlemmerne.

Hej Carsten

Jeg kunne godt tænke mig at vi i bestyrelsen vender måden vi kommunikerer med vores medlemmer pr. e-mail, da det er noget der i de 3-4 år jeg har været medlem har haltet.

Mit forslag er

- 1) at vi udpeger 1-2 der har ansvaret for at gøre det hver gang
- 2) vi bruger et værktøj som MailChimp da det
 - 2a) giver mulighed for skabeloner og dermed ensartet og professionel kommunikation
 - 2b) giver mulighed for at lave statistik på hvor mange (og hvem) der har åbnet e-mail og/eller klikket på links deri
 - 2c) vi har et arkiv over tidligere udsendte og kan nemt gensende eller kopiere og tilpasse lignende typer email
 - 2d) giver mulighed for at gruppere medlemmer i f.eks. baggrundsgrupper og udsende specifikt til dem
 - 2e) giver mulighed for at lave "offentlige" lister så dem der vil have info om arrangementer, men som ikke er medlemmer kan skrive sig op
 - 2f) giver nem og automatisk håndtering af ugyldige adresser og folk der ønsker at afmelde modtagelse af e-mail

Jeg har på egen hånd brugt MailChimp til udsendelse af inbydelse til både debatmøde i april og grundlovsmødet og min erfaringer er at det er nemt og hurtigt.

Hvis vi skal bruge det konsekvent fremover skal vi dog have styr på følgende:

- 1) Hvem skal have ansvaret for at sende ud
- 2) Hvad er reaktionstiden (hvor hurtigt kan vi forvente at de ansvarlige rykker når der kommer nyt)
- 3) Opdatering af e-mailliste. Den liste jeg har brugt til udsendelse i april maj viste sig at indeholde medlemmer der har meldt sig ud helt tilbage i februar. Så skal vi bruge et sådan værktøj er det vigtigt at vi får en opdateret liste at gå ud fra og så vi have en procedure for at

få nye medlemmer og udmeldelser synkroniseret med MailChimp, samt medlemmer der skifter e-mailadresse.

4) Politik for hvordan vi håndterer dem som frabeder sig e-mails ved at lave "unsubscribe" i MailChimp. Skal de fortsat have email med f.eks. generalforsamling, have det med posten eller slet intet.

Jeg tager gerne opgaven ☺

Det jeg har brug for er at pkt 3+4 afklares, og det tænker jeg sagtens i kan beslutte onsdag. I forhold til reaktionstiden (pkt 2) vil jeg foreslå at vi snakker om 2-3 dage, frem for 12 timer. Jeg er fleksibel og kan ofte rykke hurtigt, men vil gerne at der er en debatteret accept af at frivillige ikke altid kan rykke med en halv dags varsel, som tilfældet var med opstillingsmødet for nyligt.

Med venlig hilsen
Simon Moore Højer-Simonsen